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Zápis č. 2/2009 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 
 

 
 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV a všechny 
seznámil s programem jednání. Program jednání VV RS ČSTV Jihlava byl všemi přítomnými 
schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím RS ČSTV Jihlava. Ještě v úvodu 
jednání byli odměněni dárkovými koši předseda Jiří Šmrha a místopředseda Robert 
Birnbaum, kteří se dožili významných životních jubileí. 

 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 

Předseda RS ČSTV Jihlava podal tyto úvodní informace ze sportovního prostředí: 
• Zhodnocení situace ve financování ČSTV a výhled pro rok 2009 a vliv této situace na 

stabilitu ČSTV. 
• Zhodnocení ankety „Nejlepší sportovec 2008“ – hodnoceno velice pozitivně. 
• Informace o materiálu, připravovaném pro jednání s hejtmanem kraje Vysočina panem 

Běhounkem k více zdrojovému financování TJ, SK. 
• Informace z VH sdružených subjektů – neobsazeny zůstaly VH KVL Kostelec a TJ 

Nadějov z důvodu stejného termínu těchto VH a účasti pracovníků ČSTV na jiných 
VH ve stejném termínu. Jiří Šmrha a M. Vrzáček se účastnili VH v Kamenici. Zde 
zazněla informace o vzniku Sokola Kamenice z důvodu udržení sportovní činnosti 
v bývalé Sokolovně, kterou TJ prohrála v soudním sporu s ČOS. 
 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení 

programu jednání 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 
• Informace ze sportovního prostředí 
• Zhodnocení ankety „Nejlepší sportovec 

2008“ 
• Informace z VH sdružených subjektů 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola usnesení 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
• Příprava 21. VH RS ČSTV Jihlava 
• Projednání přihlášky SK Polytechnik Jihlava 

o. s. 
4. Informace z jednání Všesportovního kolegia 

kraje Vysočina 
5. Diskuse, závěr a usnesení 
 

Datum konání: 2. dubna 2009 v 15,00 hod., ukončení v 16,30 hod. 
Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 
Předsedající:  Jiří Šmrha – předseda RS ČSTV Jihlava 
Zapisovatel:  ing. Holub Vítězslav – ředitel  RS ČSTV Jihlava 
Přítomni: Jiří Šmrha, Svoboda Jaroslav, ing. Doležal Josef, Mgr. Havlík Jiří, 

Birnbaum Robert, Skočdopole Jindřich, Miroslav Vrzáček, Martin 
Háj 

 
Omluveni:  
Procentuální vyjádření: 100,0  % ,  RVV byl usnášení schopný 

Předložené materiály: 
1. Hospodaření za leden – březen 2009 
2. Přihláška SK Polytechnik Jihlava, o. s. 
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3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola závěrů a usnesení 
Usnesení č. 1 – 3/2009 –  splněno.  
 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
Čerpání rozpočtu aparát 2008 – plánovaný rozpočet aparátu na rok 2009 činí celkem 918 
tis. Kč. Vyčerpáno je 25 % tj. 229 920,81 Kč. Některé položky rozpočtu vykazují kvartální 
překročení. Položka spotřeby PHM čerpána ve výši 72,4 % (zde se promítají i náklady, které 
2x ročně fakturujeme ostatním subjektům a bude tudíž daleko nižší), položka opravy a 
udržování je téměř vyčerpána 95,6 % (tato položka nejde plánovat, protože služební auto je 
v provozu již 8 rok a náklady na opravy nelze odhadnout), také položka ostatních služeb již 
vykazuje téměř 60 % čerpání. Zde se jedná o předplatné, aktualizace účetního programu 
Pohoda a programu Zákon, které se promítají do účetnictví dlouhodoběji. Ostatní položky 
jsou čerpány v souladu s plánovaným rozpočtem, případně došlo k úspoře. Příjmová část 
rozpočtu se oproti minulému roku vyvíjí méně příznivě v položkách přijatých úroků, kde za 1. 
čtvrtletí získalo RS ČSTV Jihlava pouze 2 tis. Kč. Příjmy z ČSTV byly ve výši 406 tis. Kč (tj. 
44,5 % rozpočtu aparátu).  
 
• Příprava 21. VH RS ČSTV Jihlava 
Ještě před jednáním o přípravě 21. VH RS ČSTV Jihlava, schválil VV RS ČSTV Jihlava 
svého delegáta na VH v Nymburce.  
Usnesení č. 4/2009 
VV RS ČSTV Jihlava schválil ing. Vítězslav Holuba jako delegáta na VH ČSTV dne 18. 
4. 2009. 
 
Dále byly podány informace o VH RS ČSTV Jihlava, která se uskuteční 15. května 2009 od 
16,00 hod. v zasedací místnosti bývalého OÚ v Tolstého ulici. Byl schválen program jednání. 
 
• Projednání přihlášky SK Polytechnik Jihlava o. s. 
VV RS ČSTV Jihlava projednal žádost SK Polytechnik Jihlava o. s. o přijetí za člena RS 
ČSTV Jihlava a přijal toto usnesení: 
Usnesení č. 5/2009 
VV RS ČSTV Jihlava přijal SK Polytechnik Jihlava, o. s. za řádného člena RS ČSTV 
Jihlava ke dni 2. 4. 2009.  SK bude písemně informován. 
 
4. Informace z jednání Všesportovního kolegia kraje Vysočina 
Mgr. Jiří Havlík podal informace z únorové schůzky. Nebyl přijat návrh na změnu klíče 
k dělení 6 mil. dotace. Zároveň byla podána informace o požadavku kraje Vysočina na další 
doplnění údajů o tom, jak byla dotace roku 2008 v jednotlivých střešních organizacích dělena 
na sdružené subjekty. Tento požadavek přinese další administrativní zátěž nejen pro RS, ale 
především pro TJ, SK. 
 
5. Diskuse, závěr a usnesení 
• Informace o jednání TJ, SK se zástupci magistrátu města Jihlavy ohledně podpory sportu, 

konkrétně na údržbu a provoz TVZ. Byla podána informace, že sportovní komise Rady 
města návrh přijala a předkládá ho k zapracování do Koncepce sportu města Jihlavy. 

• Byla podána informace o nezařazení investiční akce TJ Slavoj Třešť do Investičního 
programu 2009 ze strany MŠMT. 

 
V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na 

jednání. Termín dalšího jednání RVV RS ČSTV Jihlava bude dne, 7. 5. 2009 od 15,00 hod.. 
 

 Zapsal dne 2. 4. 2009 Ing. Holub Vítězslav 


